
Til NSF 

 
Vi har til gode å se noen gode argumenter for denne endringen, og forstår 
ikke hva forbundet ønsker å oppnå? 
Vi mener det forslaget som foreligger nå, vil skade rekruteringen av 
damer og ungdom til skytesporten. Og at NM (særlig feltpistol) ikke lenger 
vil bli attraktivt for hverken utøvere eller arrangører. Vi mener at det skal 
legges til rette for at NM skal være en folkefest og at dette best gjøres 
ved å beholde klasser og øvelser som i dag. At det er mange NM medaljer 
som skal deles ut ser vi absolutt ikke som noe problem. Og mener at 
bestillingen av denne endringen er feilslått og basert på et tynt og 
fabrikkert grunnlag. 
 
Så vi håper at forbundet tar vårt innspill med i endelig vurdering, og sett 
fra vår side bør hele den foreslåtte endringen skrinlegges ASAP. 
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